
 
Hej alla hockey älskare i RIK! 
 
 
 
 
Några ord från föreningens ordförande: 
 
”Så kul det skall bli att äntligen få komma igång igen med ny hockeysäsong 21/22 – hoppas att ni alla 
ser fram mot detta och är laddade” 
 
 
Vi kliver ur en säsong som varit tuff och utmanande på många sätt och vis. En säsong där vi levt med 
en pandemi som ställt till det rejält för oss. 
- Jag vill passa på att rikta ett stort Tack till er alla för att vi hjälpts åt att leva efter restriktioner, 

ansvar och en god vilja. TACK! 
 

Något mycket positivt från förra säsongen: Vi fick godkänt med bygglov och klartecken att starta 
renoveringen av ishallen.  
 
Det finns många frågor nu om hur det går med renoveringen – och jag skall här försöka ge svar på en 
del av dem. 
För att förstå hur det hela ligger till börjar jag att informera om vem som äger ishallen.  
 
Ishallen ägs av stiftelsen Tjörns Ishall - Grundare av stiftelsen var Rönnängs IK och Tjörns kommun.  
I stiftelsen idag sitter representanter från de 3 medlemmarna RIK, Kommunen och TKK.  
 
Det är Stiftelsen som har upphandlat renoveringen med hjälp av en konsult och kommunen då vi inte 
har denna kunskap inom stiftelsen. 
Kommunen har givit stiftelsen en borgen för renoveringen på 18,5 M kr och det är dom pengarna vi 
har.  
 
Nu till dom frågor som jag fått: 
 
*  Kommer Kommunen ta fram baracker till omklädningsrum under renoveringen: 
- Nej det är i så fall stiftelsen som får göra detta, och dom pengarna finns inte om vi skall kunna 
färdigställa renoveringen emligt plan. 
 
*  Hur fungerar det med omklädningsrum:  
 - Vi får använda dom 4 små gamla omklädningsrummen som vi har tills får tillgång till dom nya.  

* När får vi tillgång till dom nya omklädningsrummen: 
- Tanken var att vi skulle få dom klara till efter juluppehållet, men som det ser ut nu skall vi inte räkna 
med att de hinner bli klara under hela säsongen, tyvärr. 

* Har vi tillgång till kafeterian: 
- Ja det har vi och ingången till kafeteriadelen sker via den provisoriskt byggda trappan dit upp.  

* Hur kommer man in i ishallen: 
- Fram till att vi får tillgång till vår ordinarie ingång till ishallen igen, vilket troligen dröjer fram till jul 
så får vi så länge använda dörren på baksidan av hallen. Dörren hittar ni till höger om ingången till 
gymmet på markplan 



 

* Var parkerar vi: 
- Då vår ordinarie parkeringsplats på framsidan av ishallen är stängd under hela renoveringen så 
använder vi under tiden den stora grusplanen norr om ishallen mot Bleket. Kör runt hela ishallen, så 
hittar du hit.  
 
* När har vi en fungerande läktare: 
- Enligt PJ Bygg skall den vara färdigbyggd vecka 44- 45.  
 
* När har vi ett fungerande sekretariat: 
- Vi skall ha ett fungerande sekretariat och utvisningsbås färdigt vecka 39 innan seriespelen börjar.  
 
Det finns säkert fler frågor, och flera dyker säkert upp under tiden 
- Tveka inte att höra av er till någon i styrelsen, så samlar vi svar och skickar ut 

 
Som alla förstår så kommer det att krävas en hel del av oss alla framåt – allt för att få till det så bra 
som möjligt under denna säsongen.   
Vi peppar varandra – och påminner oss om slutresultatet som kommer bli fantastiskt! Vilken fin, 
nyrenoverad ishall vi kommer att ha när allt är klart. 
– Titta gärna på ritningar av den nya hallen som sitter uppsatta inne i ishallen 
 
 
Allt Gott – och skoj Hockeyspel önskas framåt 
 
 


